
Referat fra bestyrelsesmødet i Nibe sejlklubs venner den 6.12.2017. 

Deltagere: Morten, Hanne, Birgitte, Trine og Lis. 

 

Referatet fra sidst godkendt med tilføjelsen at både Jørgen Fristrup og Ole Asp vil 

lave et oplæg i forårssæsonen. 

 

Fadølsituationen: Der har været en dialog mellem formanden for sejlklubben, 

formanden for vennerne og Verner Bonde fra Nibe Bryghus. 

”Den nye øl”: spildet er betydelig mindsket, betjeningen af anlægget er lettere, 

leveringen foregår uden problemer, der kan skiftes kulsyre i forbindelse med 

aflevering af fadene, og ikke mindst øllet er godt modtaget af kunderne. 

 

Status medlemmer og kontingentindbetaling: Der er pt 48 medlemmer, der har 

betalt kontingent. Kontingentopkrævningen sendes fortsat ud efter 

generalforsamlingen. Medlemslisten kommer til at ligge i baren til påtegning af evt. 

nye medlemmer. 

 

15. december serveres æbleskiver i fredagsbaren. Morten skriver ud til medlemmer. 

 

Ønskeliste fra sejlklubben: Der er ønsker for 42.000,00 kr. Der er betalt for 3 flasker 

rødvin for gaver til optimistjoller. 

Sejlklubben meddeles hvad vi kan/vil sponsere til sejlklubben/ungdomsafdelingen. 

Gaverne vil blive givet til standerhejsningen. 

 

Nytårskuren er afskaffet. Der afholdes i stedet medhjælperfest, hvor der vil blive 

opkrævet betaling for ledsager. Barvagter inviteres. 



 

Fredagsarrangementer med mad:  

Den 26.1.18 laver Morten og Hanne enebærgryde. 

Den 23.3.18 laver Trine og Birgitte skipperlabskovs 

Prisen bliver 40 kr. 

 

Referent Lis 


